
SAMORZĄD MEESZKANCÓWos: EDLA ”amonowa:ra” Protokół
7 . . . .„zła?? PSIEDM posredzema Rady Osnedla Blachownia4 : -2._5 m, azralzyn-Kciia

z dnia 04.11.2019roku
Posiedzenie otworzyła o godz. 17:30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia

Małgorzata Lipczyńska, która na wstępie :
1) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 8 członków Rady

Osiedla Blachownia, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał;
2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyńskiej;
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu. do

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli
uwag:

Porządek obrad:
1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie Sprawozdania z poprzedniego zebrania RO Blachownia.
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami.
4- Omówienie bieżących spraw dotyczących osiedla. plan zachęcenia mieszkańców do uczestnictwa
w imprezie organizowanej na strzelnicy w dniu 11 listopada.
5. Przystąpienie do omawiania podziału zadań związanych z świętami Bożego Narodzenia.
6. Omówienie zaproponowanych wniosków budżetu obywatelskiego na rok 2020.
7. Zapytania członków RO i ZRO.
8. Wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.
Ad. 1
Przewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stwierdziła prawomocność obrad na podstawie
listy obecności.
Ad. 2
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag.
W głosowaniu za przyjęciem protokołu brało udział 8 członków RO.
Ad.3,4,5
Najważniejsze Sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działań,
przewodnicząca w związku z finalizowaniem BO za rok 2019 (zakup choinki) przedstawiła
propozycję na dzień zapalenia choinki. Po dyskusji ustalono plan działania i podział zadań.
Radni omówili plan zachęcenia mieszkańców do uczestnictwa w imprezie organizowanej na
strzelnicy w dniu 11 listopada (informacja, zaproszenie ustne oraz plakaty).
Radni omówili także przebieg oraz mankamenty w organizacji gry terenowej „Szukanie skarbu”.
Ad.6
W związku z przystąpieniem do opracowania projektów do budżetu obywatelskiego na rok 2020
radni dyskutowali nad prOpozycjami. Padło kilka ciekawych propozycji do analizy w grudniu.
Ad. 7,8
Ponownie członkowie rady dyskutowali nad problemami dotyczącymi współpracy z Czystym
Regionem. Radny Adam Zborowski wraz z radnym Alfredem Warzecha przedstawili opinie
mieszkańców dotyczące stawek za dostarczenie ciepła i ciepłej wody z MZEC. W związku z
trudnościami w zaplanowaniu spotkania z PM i przedstawicielami MZEC celem którego miałoby
być wypracowanie planu umożliwiającego obniżenie stawek przewodnicząca zobowiązała się do
ponownej próby zorganizowania takich rozmów.

4) Wobec wyczerpania porządku obrad —— prowadząca posiedzenie zamknęłaje o godz. 19:30
W załączeniu: .

1. lista obecności

Pro okolant Prowadząca p%ąiaą gnie
Przewodniczący
OsiedląBkŚtCHOWNlA

Malga—zofia Lipczyńska


